
Protokół Nr XIX/08

XVII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów 
odbytej w dniu 18 stycznia 2008 r w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli: 

1. Radni Rady Gminy Celestynów (wg. listy obecności)
2. Wójt Gminy Celestynów Stefan Traczyk
3. Mecenas Jacek Nasierowski
4. p.o. Sekretarza Gminy Przemysław Zaboklicki
5. Mieszkańcy Gminy Celestynów

Przewodniczący Bogdan Wójcik dokonał otwarcia sesji,  stwierdził, że w sesji uczestniczy 
15  radnych  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał. 
Następnie odczytał proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie obrad stwierdzenie quorum rady, przyjęcie porządku obrad sesji.

2. Rozpatrzenie uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

2.1.  w sprawie  ustanowienia kierunków działania  Wójta Gminy Celestynów w zakresie 
aktywizacji społecznej i obywatelskiej i należytego wykorzystania środków publicznych na 
wspieranie organizacji pozarządowych.

2.2.  w  sprawie  ustanowienia  kierunku  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich, a zwłaszcza z Odnowy Wsi. 

2.3.  w sprawie  ustanowienia kierunków działania  Wójta Gminy Celestynów w zakresie 
przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z Samorządowego Instrumentu 
Wsparcia Mazowsza z komponentami na rok 2008.

2.4.w  sprawie  ustanowienia  kierunków działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania inwestycji budowy drogi gminnej Glina – Dyzin 

2.5. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2008

2.6. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Celestynów na rok 2008 

3. Interpelacje i zapytania radnych 
4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 
5. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami, 
6. Sprawy różne, 
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  otworzył  dyskusję  nad  planowanym 
porządkiem obrad. Do porządku zaproponowano następujące zmiany:

1. wprowadzenie do porządku obrad  projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
60/07 z 26 października 2007 r. (projekt został przyjęty 10 głosami "za" , 4 "przeciw" 



i 1 "wstrzymujący się").
2. wprowadzenie  do  porządku  obrad  Uchwały  w  sprawie  zmiany uchwały  nr  4/06 

dotyczącej  powołania  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Gminy  i  ich 
przewodniczących (projekt przyjęto 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących),

3. wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie powołania Sekretarza Gminy 
Celestynów (projekt przyjęto do porządku obrad bezwzględną  większością głosów)

4. wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie upoważnienia radnego do 
reprezentowania  Rady Gminy w realizacji  projektu  pod  nazwą Regionalny Park 
Innowacyjny  Unipress,  Celestynów  (projekt  przyjęto  do  porządku  obrad 
bezwzględną większością głosów),

5. wprowadzenie  do  porządku  obrad  Uchwały  w  sprawie  ustanowienia  kierunków 
działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie wykonania zaleceń RIO dotyczących 
projektu budżetu na rok 2008 (projekt przyjęto do porządku obrad bezwzględną 
większością głosów),

6. wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 237/06 
Rady Gminy Celestynów z dnia 27 października 2006 roku w sprawie procedury 
uchwalania budżetu, rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych (projekt 
odrzucono).

Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  poprosił  Wiceprzewodniczącą  Annę 
Rosłaniec o odczytanie proponowanego porządku obrad:

1. Otwarcie obrad stwierdzenie quorum rady, przyjęcie porządku obrad sesji.

2. Rozpatrzenie uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

2.1 w sprawie zmiany uchwały nr 4/06 dotyczącej powołania składów osobowych stałych 
Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących

2.2.  w sprawie  ustanowienia kierunków działania  Wójta Gminy Celestynów w zakresie 
aktywizacji społecznej i obywatelskiej i należytego wykorzystania środków publicznych na 
wspieranie organizacji pozarządowych.

2.3.  w  sprawie  ustanowienia  kierunku  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich, a zwłaszcza z Odnowy Wsi. 

2.4.  w sprawie  ustanowienia kierunków działania  Wójta Gminy Celestynów w zakresie 
przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z Samorządowego Instrumentu 
Wsparcia Mazowsza z komponentami na rok 2008.

2.5.w  sprawie  ustanowienia  kierunków działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania inwestycji budowy drogi gminnej Glina – Dyzin 

2.6. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2008

2.7. w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Celestynów na rok 2008 

2.8. w sprawie powołania Sekretarza Gminy Celestynów.

2.9.  w  sprawie  upoważnienia  radnego  do  reprezentowania  Rady  Gminy  w  realizacji 
projektu pod nazwą Regionalny Park Innowacyjny Unipress, Celestynów 



2.10. w sprawie ustanowienia kierunków działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie 
wykonania zaleceń RIO dotyczących projektu budżetu na rok 2008

2.11. w sprawie uchylenia uchwały 60/07 Gminy Celestynów z dnia 26 października 2007 
r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych 
4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 
5. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami, 
6. Sprawy różne, 
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
8. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik  zgłosił  autopoprawkę do porządku obrad 
zmieniono- punkt z "przyjęcie protokołu z poprzedniej  sesji"  na "przyjęcie protokołów z 
poprzednich sesji" 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  przeprowadził  głosowanie  dotyczące 
przyjęcia porządku obrad - porządek obrad przyjęto jednogłośnie.

2.1. Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 4/06 
dotyczącej  powołania  składów  osobowych  stałych  Komisji  Rady  Gminy  i  ich 
przewodniczących

Przegłosowano  odwołanie  Macieja  Nowickiego  z  funkcji  Przewodniczącego  Komisji 
Rewizyjnej. Za odwołaniem w głosowaniu imiennym opowiedziało się 15 radnych.

Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  funkcję  Przewodniczącego  Komisji 
Rewizyjnej  radnemu Witoldowi Kwiatkowskiemu.
Radny Kwiatkowski nie zgodził się.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach.

Po przerwie Radna Agata Stefanowska złożyła wniosek o odwołanie Mirosława Rosłońca 
z  funkcji  Przewodniczącego  Komisji  Finansów i  Inwestycji.   Wniosek  przegłosowano  i 
przyjęto 14 głosami "za", przy 1 "wstrzymującym".

Radna Agata  Stefanowska  złożyła  wniosek  o  odwołanie  Radnego  Piotra  Rosłońca ze 
składu  osobowego  komisji  Ładu  i  Środowiska.  Wniosek  przegłosowano  i  przyjęto  14 
głosami "za" i 1 "wstrzymującym".

Radna Agata Stefanowska złożyła  wniosek o powołanie na Przewodniczącego Komisji 
Finansów i  Inwestycji  radnego Piotra  Rosłońca.  Wniosek przegłosowano  i  przyjęto  14 
głosami "za" i 1 "wstrzymującym".

Radna Agata Stefanowska złożyła wniosek o powołanie  na Przewodniczącego Komisji 
Ładu i Środowiska radnego Tadeusza Floriańczyka. Wniosek przegłosowano i przyjęto 14 
głosami "za" i 1 "wstrzymującym się".

Radna Agata Stefanowska złożyła wniosek o powołanie na członka Komisji  Rewizyjnej 
radnego  Piotra  Rosłońca.  Wniosek  przegłosowano  i  przyjęto  13  głosami  "za"  i  2 
"wstrzymujących się".



Radna  Teresa  Błachnio  złożyła  wniosek  o  powołanie  na  Przewodniczącego  Komisji 
Rewizyjnej radnego Mirosława Rosłońca. Wniosek przegłosowano i przyjęto 14 głosami 
"za" i 1 "wstrzymującym się".

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Anna  Maria  Rosłaniec  przeprowadziła  imienne 
głosowanie w sprawie zmiany uchwały 4/06 dotyczącej  powołania składów osobowych 
stałych komisji Rady Gminy i ich przewodniczących.
Uchwałę w sprawie zmiany uchwały podjęto jednogłośnie.

2.2.  Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia 
kierunków działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie aktywizacji  społecznej i 
obywatelskiej  i  należytego  wykorzystania  środków  publicznych  na  wspieranie 
organizacji pozarządowych.

Uzasadnienie potrzeby przyjęcia ww. uchwały podał radny Robert Wicik, Przewodniczący 
Klubu Radnych Gminy Celestynów „Tu Jest Mój Dom”, wnioskodawcy projektu.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Anna  Maria  Rosłaniec  przeprowadziła  imienne 
głosowanie  nad projektem uchwały  w sprawie  ustanowienia kierunków działania  Wójta 
Gminy  Celestynów  w  zakresie  aktywizacji  społecznej  i  obywatelskiej  i  należytego 
wykorzystania środków publicznych na wspieranie organizacji  pozarządowych.  Uchwałę 
podjęto jednogłośnie.

2.3. Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia kierunku 
działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie przygotowania Gminy Celestynów do 
pozyskania  środków  z  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich,  a  zwłaszcza  z 
Odnowy Wsi.

Uzasadnienie potrzeby przyjęcia ww. uchwały podał radny Robert Wicik, Przewodniczący 
Klubu Radnych Gminy Celestynów „Tu Jest Mój Dom”, wnioskodawcy projektu.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Anna  Maria  Rosłaniec  przeprowadziła  imienne 
głosowanie  nad  projektem  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  kierunku  działania  Wójta 
Gminy Celestynów w zakresie przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, a zwłaszcza z Odnowy Wsi. Uchwałę podjęto 
jednogłośnie.

2.4.  Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały w  sprawie  ustanowienia 
kierunków  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie  przygotowania  Gminy 
Celestynów  do  pozyskania  środków  z  Samorządowego  Instrumentu  Wsparcia 
Mazowsza z komponentami na rok 2008.

Zaprezentowano  treść  i  uzasadnienie  projektem  uchwały  w  sprawie  ustanowienia 
kierunków  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie  przygotowania  Gminy 
Celestynów do pozyskania środków z Samorządowego Instrumentu Wsparcia Mazowsza 
z komponentami na rok 2008. Wójt Gminy Celestynów zaproponował swoje poprawki do 
projektu:

pkt nr 7 zagospodarowanie centrum Celestynowa
pkt nr 8 droga w Zabieżkach



Radna Anna Maria Rosłaniec zadała Wójtowi pytania:

- dlaczego uważa Gminę za biedną 
- w jakim komponencie Wójt widzi projekt zagospodarowania Celestynowa (odpowiedź - 
wójta komponent "D")

- jaką drogę planuje Pan włączyć do uchwały w Zabieżkach (drogę w Zabieżkach do 
lasu)

Radna Anna Rosłaniec podjęła dyskusję, przywołując następujące dane:
- 3 miejsce w powiecie otwockim pod względem dochodów,
- komponent „D” dotyczy tylko przedsięwzięć związanych z infrastrukturą sportową, 

tymczasem  Sołectwo  Celestynów  stara  się  o  dotację  na  całe  zadanie,  którego 
częścią jest boisko,

- niedokładne informacje dot. drogi mogą wprowadzić w błąd Radę Gminy;
i zaproponowała, aby Wójt zgłosił swój projekt uchwały, gdyż plany Rady i Wójta Gminy są 
rozbieżne.
'
Radny Robert Wicik zaproponował aby Wójt "sam złożył wniosek o dotacje" najlepiej do 
"Odnowy  Wsi",  o  co  wnioskowała  do  niego  Sołtys  Celestynowa,  Izabela  Flilipowicz  – 
Żaroń.

Radna Agata Stefanowska - zasugerowała, że Wójt może wskazać własne projekty obok 
tych złożonych przez radnych. 

Radna  Teresa  Błachnio  -  przekazała  swój  głos  w  dyskusji  pani  Sołtys  Celestynowa 
zauważyła,  że  Sołectwo  nie  ma  mienia  komunalnego  i  proponuje  przejęcie  działki  w 
Celestynowie  pomiędzy  ul.  Regucką  a  Św.  Kazimierza  o  numerze  513/3  posiadającą 
urządzoną księgę wieczystą. Działka miałaby być wykorzystana dla potrzeb mieszkańców 
kulturalno-rekraacyjnych, plac zabaw, park wiejski, rewitalizacja. Czy została zapłacona 4 
transza Panu Skawińskiemu ?

Radny  Piotr  Rosłoniec  dodał,  że  wnioski  Wójta  nie  były  przedstawione  na  Komisji 
Finansów i nie były omawiane. W związku z tym Radni Gminy nie znają ich treści.

Radna  Anna Rosłaniec zawnioskowała o 5 minut przerwy Przewodniczący Rady Gminy 
ogłosił przerwę. 

Po przerwie.

Wójt  poprosił  o  przegłosowanie  poprawki  pkt  nr  7  zagospodarowanie  centrum 
Celestynowa. Poprawkę przyjęto 5 głosami za, przy 3 przeciwnych, 7 wstrzymujących się.

Wójt  poprosił  o  przegłosowanie  poprawki  pkt  nr  8  "droga  w  Zabieżkach".  Poprawkę 
przyjęto 5 głosami "za" i 10 "wstrzymujących się" 

Radny Witold Kwiatkowski zgłosił 3 wnioski do projektu uchwały:

1. o wprowadzenie w paragrafie 1 punkt 2 zadania 9 "Remont i wyposażenie sali lekcyjnej 
w Celestynowie na potrzeby klasy zerowej" 

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zauważył, że wniosek ten był dyskutowany 



na Komisji Finansów i został odrzucony przez komisję finansów, a decyzja o przeniesieniu 
klasy „0" do Szkoły Podstawowej w Celestynowie została podjęta przez Wójta w czerwcu 
2007 roku i głosowanie takiej poprawki jest nieuzasadnione. Przewodniczący Rady Gminy 
poprosił o przedstawienie opinii Komisji Finansów w sprawie tego wniosku.

Radny  Mirosław  Rosłoniec  potwierdził,  że  wniosek  nie  uzyskał  akceptacji  Komisji 
Finansów.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poddał  wniosek  radnego  Kwiatkowskiego  pod 
głosowanie. Poprawkę przyjęto 4 głosami "za", przy 3 "przeciw", 8 "wstrzymujących się".

2.  o wprowadzenie w paragrafie 1,  punkt 2 zadania nr 10 pod tytułem "Budowa drogi 
gminnej ul. Szkolnej w Celestynowie na odcinku od ulicy Otwockiej do ulicy Wrzosowej w 
Celestynowie"  .  Radny  uzasadnił  celowość  wniosku  chęcią  poprawy  bezpieczeństwa 
ruchu drogowego.

Radny  Robert  Wicik  -  zapytał  wnioskodawcę  o  rodzaj  omawianej  drogi  (gminna  / 
wewnętrzna). Wnioskodawca odpowiedział, że to jest droga gminna. 

Radny Tadeusz Floriańczyk - zapytał Wójta czy są w budżecie pieniądze na w/w drogę ?
Wójt nie udzielił odpowiedzi.

Radny Piotr Rosłoniec - stwierdził, że wniosek nie był dyskutowany na Komisji Finansów, 
a przegłosowanie wniosku niesie za sobą skutki, które są nieznane. 

Radny Mirosław Rosłoniec - zauważył, że ul. Szkolna nie jest przystosowana do położenia 
utwardzonej nawierzchni, następnie zapytał czy są plany na tą drogę ?

Wójt  Gminy  Celestynów  odpowiedział,  że  w  prowizorium budżetowym  ujęta  jest  ulica 
Rękasa  i  podobnej  wielkości  kwota  potrzebna  byłaby  do  remontu  ul.  Szkolnej.  W 
przypadku  przeprowadzenia  remontu  ul.  Szkolnej  trzeba  zrezygnować  z  remontu  ul. 
Rękasa. Wójt stwierdził, że zamierza dokończyć budowę kanalizacji na ul. Prusa. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wnioskiem. Poprawkę odrzucono 
10 głosami, przy 4 "za przyjęciem" i 1 "wstrzymującym się".

3.  wniosek  o  wykreślenie   w  paragrafie  1  punkt  2  zadaniu  5  dotyczącym  budowy 
kanalizacji  dla  obszarów  strefy  gospodarczej  w  Glinie  zapisu  w  całości  i  wpisanie 
wyrażenia  "Budowa  kanalizacji  sanitarnej  z  przyłączami  w  Pogorzeli  -  dokończenie 
zadania",  Takie  rozwiązanie  służyłoby,  zdaniem  radnego  Kwiatkowskiego, 
uporządkowaniu największej gminnej inwestycji. 

Głos zabrał Radny Robert Wicik. Zapytał, z jakiego komponentu miałaby być dotacja na 
zadanie w Pogorzeli? Wnioskodawca odpowiedział,  że nie należy do jego obowiązków 
określanie komponentu. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  zarządził  głosowanie  nad  poprawką.  Poprawka  została 
odrzucona 7 głosami, przy 5 za, 3 wstrzymujących.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zarządził głosowanie nad całością w/w uchwały  w 
sprawie  ustanowienia  kierunków  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania Gminy Celestynów do pozyskania środków z Samorządowego Instrumentu 
Wsparcia  Mazowsza  z  komponentami  na  rok  2008.  Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 



przeprowadziła głosowanie imienne. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

2.5.  Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały w  sprawie  ustanowienia 
kierunków działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie przygotowania inwestycji 
budowy drogi gminnej Glina – Dyzin. 

Uzasadnienie potrzeby przyjęcia ww. uchwały podał radny Robert Wicik, Przewodniczący 
Klubu Radnych Gminy Celestynów „Tu Jest Mój Dom”, wnioskodawcy projektu.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik rozpoczął procedurę uchwalenia uchwały w 
sprawie  ustanowienia  kierunków  działania  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zakresie 
przygotowania inwestycji budowy drogi gminnej Glina – Dyzin 

Radny  Mirosław  Rosłoniec poinformował,  że  Komisja  Finansów  poparła  wniosek. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zaproponował głosowanie bez dyskusji nad 
projektem. 
Wójt  poinformował  Radę Gminy,  że  o środki  można ubiegać się  jedynie,  gdy  jest  się 
właścicielem drogi. W tym przypadku Gmina Celestynów jest właścicielem tylko części 
drogi. 
Przegłosowano wniosek formalny o głosowanie bez dyskusji  nad wnioskiem - wniosek 
formalny przyjęto. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Anna Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie  imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  kierunków  działania  Wójta  Gminy 
Celestynów w zakresie  przygotowania  inwestycji  budowy drogi  gminnej  Glina – Dyzin. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie.

2.6.  Rozpatrzenie  uchwały oraz  podjęcie  uchwały w sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2008 rok.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik  zaproponował przystąpienie do głosowania 
nad uchwałą bez dyskusji.

Głos zabrał były przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił o przyjęcie planu. 
Przeprowadzono  imienne  głosowanie  nad  projektem  uchwały.  Uchwałę  przyjęto  14 
głosami za, jedna osoba była nieobecna.

2.7.  Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  w  sprawie 
zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Celestynów na rok 2008.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zaproponował formalną poprawkę zmianę w 
tytule uchwały - rok 2007 należy zamienić na 2008. Przeprowadzono głosowanie imienne. 
Uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Celestynów 
na rok 2008 przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  Radny  Michał  Winiarski  zwrócił 
uwagę,  że  przegłosowany  Plan  Pracy  Komisji  Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  nie  jest 
ostateczną wersją planu, ostateczna wersja zawiera jeszcze jeden punkt 11 "organizacja 
zbiórki środków finansowych na zakup karetki dla SP ZOZ Celestynów za pośrednictwem 
społecznego  komitetu"  i  jako  punkt  12  "inne  zagadnienia".   Po  konsultacji  z  Panem 
Mecenasem Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik stwierdził, że punkt 11 zostanie 
przyjęty jako autopoprawka i zostanie przyjęty. 

2.8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania Sekretarza Gminy Celestynów.



Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik przekazał głos Wójtowi Gminy Celestynów 
Stefanowi Traczykowi. Wójt Gminy powiedział, że Ustawodawca przewidział stanowisko 
Sekretarza  Gminy  i  stwierdził,  że  dobrze  współpracuje  mu  się  z  kandydatem  na 
Sekretarza  Gminy  Panem  Przemysławem  Zaboklickim  i  zarekomendował  jego 
kandydaturę Radnym. 

Radny Witold Kwiatkowski - wyraził swoje zdziwienie, że punkt ten został wprowadzony do 
prządku obrad i jego zdaniem jest to ewidentne łamanie Statutu Gminy. Gdyż projekt nie 
został zaopiniowany przez żadną komisję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik odpowiedział, że projekt był omawiany przez 
wszystkie  komisje  w  sierpniu,  przed  głosowaniem  gdy  projekt  nie  został  przyjęty  do 
porządku obrad.

Radny Mirosław Rosłoniec stwierdził, że uchwała była omawiana ale tak dawno, że nikt 
tego nie pamięta. W związku Rada nie jest w stanie podjąć decyzji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik odpowiedział, że wprowadzając projekt pod 
obrady spełnił swój obowiązek.
Radna  Anna Maria Rosłaniec zapytała czy Pan Zaboklicki posiada pięcioletni staż pracy 
w samorządzie ? Poprosiła o uzasadnienie faktu skrócenia obowiązkowego stażu pracy 
dla kandydata na sekretarza ? Drugie pytanie Radnej Rosłaniec brzmiało: czy ktoś widział 
świadectwa pracy Pana Zaboklickiego ?

Na te pytania nie było odpowiedzi.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zaproponował radnym skrócenie procedury 
głosowania nad projektem.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zapytał   czy  na  sali  jest  ktoś  kto  może  dokonać  oceny 
kandydata ? Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik odpowiedział, że pytanie nie ma 
sensu i Radny Kwiatkowski sam powinien sobie na nie odpowiedzieć.

Radny Piotr Rosłoniec zadał następujące pytanie:

Czy wójt przez pół roku pracy Pana Zaboklickiego widzi poprawę funkcjonowania Urzędu 
Gminy ?

Wójt Gminy Celestynów odpowiedział: "tak"

Radny Piotr Rosłoniec zadał następujące pytanie:  "Czy Pan Radny Witold Kwiatkowski 
chce złożyć wniosek formalny o zdjęcie tego punktu obrad ?"

Pan Radny Witold Kwiatkowski złożył wniosek formalny o przerwanie dyskusji i odrzucenie 
projektu. Wniosek formalny przegłosowano 14 głosami "za" i 1 "wstrzymującym się.

Głos zabrał Pan Przemysław Zaboklicki i zaprezentował swoje osiągnięcia:

- organizację wyborów parlamentarnych 
- przygotowanie zmian w regulaminie organizacyjnym Urzędu Gminy
- przygotowanie regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych



- uporządkowanie danych osobowych
- przeprowadzenie audytu ubezpieczeniowego
- unowocześnienie sprzętu komputerowego w Urzędzie Gminy
- wydzierżawienie kserokopiarki na dogodnych warunkach
- modernizacja BIP
- planowanie szkolenia z KPA dla wszystkich urzędników
- zarządzenia, projekty uchwał

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zarządził imienne głosowanie nad projektem 
uchwały  w sprawie powołania sekretarza Gminy Celestynów. Projekt uchwały odrzucono 
8 głosami za odrzuceniem projektu uchwały, 7 głosami wstrzymującymi.

2.9. Rozpatrzenie uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia radnego 
do reprezentowania Rady Gminy w realizacji projektu pod nazwą Regionalny Park 
Innowacyjny Unipress Celestynów. 

Radny Michał Winiarski zapytany przez Przewodniczącego Rady Gminy Celestynów "Czy 
wyraża zgodę aby  reprezentować Gminę ?" - wyraził taką zgodę.
Przeprowadzono głosowanie imienne. Uchwałę przyjęto 14 głosami za i 1 wstrzymującym 
się. 

2.10.  Rozpatrzenie  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia 
kierunków działania Wójta Gminy Celestynów w zakresie wykonania zaleceń RIO 
dotyczących projektu budżetu na rok 2008.

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik zwrócił uwagę, że troje Radnych zwróciło się 
do  Wójta  z  prośbą  o  wprowadzenie  poprawek  zalecanych  przez  RIO.  Dotychczas 
zalecenia RIO nie zostały spełnione i dlatego powstał w/w projekt uchwały. 

Głos  zabrał  Stefan  Traczyk  Wójt  Gminy  Celestynów  i  stwierdził,  że  poprawki  są 
wprowadzane,  jednakże  osoba  wprowadzająca  poprawki  jest  chora.  Przewodniczący 
Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec zaproponował więc wprowadzenie poprawki 
w paragrafie  1 -  zamiast  "do 7 dni"  powinno być  "do 12 dni".  Autopoprawkę przyjęto. 
Wpisano termin "do 12 dni".

Radny  Witold  Kwiatkowski  zapytał  Pana  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Celestynów 
Bogdana Wójcika  i  Mecenasa   Jacka  Nasierowskiego "czy  Pan Mecenas  zaopiniował 
pozytywnie  uchwałę  ?"  Pan  Mecenas  odpowiedział,  że  nie  opiniował  tego  projektu 
wcześniej  i  potwierdził  jednocześnie,  że  nie  zgłasza  żadnych  zastrzeżeń 
formalnoprawnych do tego projektu uchwały. Zapoznał się z projektem w trakcie sesji. 

Pani Radna Agata Stefanowska zgłosiła wniosek formalny o przegłosowanie projektu bez 
dalszej dyskusji. Wniosek został przyjęty.

Radny Piotr  Rosłoniec  zapytał  czy  dostępny  jest  oryginał  projektu  uchwały  podpisany 
przez przewodniczącego ? Wójt Gminy Odpowiedział,  że nie.  Radny zauważył  w kopii 
uchwały błędy 
- powtórzony wyraz "w sprawie w sprawie"
- fragment "oraz niedotrzymania obiecywanych terminów" powinien zostać wykreślony na 
wniosek Komisji 
-  zmienione  zostało  zdanie  z  "zgodnego  z  wymogami  prawa  projektu  budżetu"  na 
"poprawionego projektu budżetu" .



i wyraził "głębokie zaniepokojenie" tym faktem. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  Bogdan  Wójcik  wyraził  nadzieję,  że  jest  to  tylko 
przypadkowy incydent.
Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  -  zaproponował  powrót  do  wersji 
pierwotnej tekstu - co też uczyniono pod przewodnictwem Radnego Mirosława Rosłańca 
który odczytał poprawioną wersję tekstu uchwały.
Uchwałę przyjęto w głosowaniu imiennym 14 głosów "za przyjęciem" i 1 "wstrzymujący 
się". 

2.11. Rozpatrzenie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały 60/07 Gminy Celestynów z 
dnia 26 października 2007 r. 

Głos zabrał  Mecenas Jacek Nasierowski  i  stwierdził,  że na skutek uwag zawartych  w 
uzasadnieniu  orzeczenia  RIO  które  szczególnie  w  pkt  2  i  3  akcentuje  potrzebę 
dostosowania  projektu  budżetu  do  wymogów  artykułu  184  ustawy  o  finansach 
publicznych. W zawiązku z tym Regionalna Izba Obrachunkowa prawdopodobnie uchyli 
uchwałę. W sytuacji gdyby Rada Gminy przyjęłaby uchwałę uchylającą przed orzeczeniem 
RIO nie musiałaby wydawać orzeczenia uchylającego uchwałę 60/07. 

Radny Mirosław Rosłoniec przedstawił stanowisko Komisji Finansów - Komisja Finansów 
odrzuciła projekt uchwały, gdyż opinia RIO była oparta na podstawie dwóch dokumentów 
Uchwały  w sprawie  uchwalania  budżetu  z  2006 i  Ustawy o finansach publicznych.  W 
październiku  zeszłego  roku  Rada  Gminy  Celestynów  uchwaliła  nową  Uchwałę  która 
zobowiązuje  Wójta  do  klasyfikacji  wydatków  w  prowizorium  budżetowym  łącznie  z 
paragrafami. Uchwała ta nie doszła do RIO i nie ma opinii prawnej dotyczącej tej uchwały 
z  tego  względu  jeżeli  nie  ma takiej  opinii  nie  można  ocenić  czy  rzeczywiście  projekt 
zrobiony  "do  paragrafu"  jest  zgodny  z  prawem.  Radny  Rosłoniec  zasugerował,  żeby 
poczekać na opinię RIO i dopiero wtedy zadecydować co dalej. 

Głos zabrał Wójt Gminy Celestynów Stefan Traczyk i zaproponował żeby w przyszłości w 
przypadku otrzymania informacji, że RIO sprawdza jakąś uchwałę Gminy Celestynów ktoś 
z  kompetentnych pracowników pojechał  i  wychwytywał  ewentualne uwagi  RIO tak aby 
umożliwić nanoszenie korekt i zapobiegać uchylaniu uchwał przez RIO.

Przeprowadzono  głosownie  imienne  w  sprawie  uchylenia  uchwały  60/07  Gminy 
Celestynów z dnia 26 października 2007 r. Uchwałę odrzucono jednogłośnie.
 
3. Interpelacje i zapytania Radnych.

Radny Piotr Rosłoniec: pytanie do Wójta Gminy Celestynów 

"czy dla remontu dachu szkoły w Regucie został ogłoszony przetarg ?"

"czy został ogłoszony konkurs na Dyrektora Szkoły w Regucie ?"

Radna Teresa Strzeżysz: 

" kiedy będzie podłączony licznik w przepompowni w Ponurzycy - brak ciśnienia i co z 
drogami po wodociągach ?"

Radna Teresa Błachnio: 
" co z drogami pokanalizacyjnymi - ul. Otwocka, ul. Prusa i ul. Szkolną ? Czy jest jakieś 



spotkanie z wykonawcą ?"

Radna Dorota Nowak: 

dziura w jezdni na ul. Spornej, ul Dębowa - mieszkańcy zgłaszaj zapotrzebowanie na żwir. 
Mieszkańcy okolic dworca PKP i ul. Żurawiej zwracają uwagę na młodzież pijącą alkohol w 
w/w miejscach. Radna proponuje zgłosić ten problem Policji.
Czy w budżecie na 2008 rok jest uwzględniona jakaś inwestycja w Szkole Podstawowej w 
Celestynowie.

Radny Witold Kwiatkowski: 

kiedy firma Wodrol odtworzy nawierzchnię na ul Radzińskiej ?
jaki jest wynik rozmów z władzami PKP - uruchomienie przejścia przez tory ?
jak wygląda sytuacja  prawna -  przejęcia  gruntów od Agencji  Własności  Rolnej  -  teren 
Lasku ?

Radny Robert Wicik:

Ile jest aktualnych pozwoleń na budowę kanalizacji w Gminie ?
Kiedy została złożona propozycja zmian cen na wodę i ścieki od Gospodarki Komunalnej ?
czy środki z dotacji przedmiotowej dla Gospodarki Komunalnej mogą być przeznaczone 
na wynagrodzenie pracownika ? Jednocześnie Radny poprosił o rozliczenie w/w dotacji za 
rok 2006 i 2007. 

Radna Agata Stefanowska:

Czy wszystkie faktury z 2007 roku dotyczące faktur za środki sołeckie są już opłacone ?
Czy został ogłoszony konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Regucie ?
Jakie są plany Wójta w stosunku do "Celestynki" ?
Kto odpowiada za zawartość "Celestynki" ?

Radna Agata Stefanowska do Radnego Witolda Kwiatkowskiego:
" czy chce pan przyjąć budżet na rok 2008 czy nie ? "

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik - pytania do Wójta Gminy Celestynów:

" czy zakończyło się postępowanie w sprawie rzekomych nadużyć poprzedniego Wójta ? I 
ile kosztowało to postępowanie ?"

" czy zagwarantowano środki w budżecie na legalizację cmentarza w Zabieżkach ?"

Radna  Anna Maria Rosłaniec:

od kiedy Wójt miał wiedzę o potrzebie uregulowania pozwolenia wodno prawnego ? Kiedy 
przekazano pieniądze i jaka to była kwota ?

Pytanie o Zarządzenie Wójta 109/07 - dlaczego w tym zarządzeniu przesunięto środki z 
Urzędów Gmin na wynagrodzenia bezosobowe pracowników ?

Pytanie  o  Zarządzenie  Wójta  111/07  -  dlaczego  zmniejszono  środki  na  zakup 
oprogramowania ?



Kto i na czyj koszt ma wykonać wiatę na przystanku kolejowym w Starej Wsi i kiedy to 
nastąpi ?

Jak wygląda stan prac związanych z budową boiska i bieżni przy Szkole Podstawowej w 
Starej Wsi z wykorzystaniem dotacji w trybie zamówień publicznych ?

Czy prawdą jest, że środki finansowe na budowę drogi Celestynów - Siwianka pochodzą 
ze środków Sołectwa Celestynów.

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek formalny o ograniczenie czasu odpowiedzi na jedno 
pytanie do 1 minuty. Wniosek formalny został przegłosowany 14 głosów "za" i 1 "przeciw".

Przewodniczący Rady Gminy Bogdan Wójcik ogłosił przerwę. 

4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Interpelacje Radnego Piotra Rosłońca dotyczące:
 
-remontu dachu Szkoły w Regucie.
Wójt Gminy -  przetarg w Regucie jest zapytaniem ofertowym.

- konkursu na Dyrektora Szkoły w Regucie.
Wójt Gminy - konkurs nie został jeszcze ogłoszony.

Interpelacja Radnej Teresy Strzeżysz dotycząca:

− liczników w Ponurzycy 
Wójt Gminy - liczniki w Ponurzycy są na bieżąco monitorowane.

Interpelacja Radnej Teresy Błachnio  dotycząca:

− dróg po kanalizacji
Wójt Gminy - drogi po wodociągach - został trzeci etap do realizacji.

− dziura na ul. Otwockiej - była interwencja w Zarządzie Dróg Powiatowych, sprawa jest 
mi znana.

Interpelacje Radnej  Dorota Nowak dotyczące:

− dziury  na  ulicy  Spornej,  bezpieczeństwa  na  dworcu  PKP  i  inwestycji  w  Szkole 
Podstawowej w Celestynowie.

− Wójt Gminy - Sprawa dziury na ul. Spornej - zwrócę się do Pani Dyrektor, Dziura na 
Dębowej - sprawa została przekazana do Gospodarki Komunalnej. Bezpieczeństwo w 
okolicy dworca PKP wielokrotnie była poruszana w rozmowie z Policjantami

    - w sprawie bezpieczeństwa na ul. Żurawiej - sprawa zostanie zbadana
− Szkoła Podstawowa w Celestynowie - poprosiłem Panią Naczelnik o przygotowanie 

różnych wariantów.

Interpelacje Radnego Witolda Kwiatkowskiego dotyczące:

- nawierzchni na ul. Radzińskiej,  uruchomienia przejścia przez tory, przejęcia gruntów od 



Agencji Własności Rolnej - teren Lasku.
Wójt  Gminy --  Firma Wodrol  -  po przyjęciu  budżetu będziemy prowadzić  negocjacje i 
dokonywać komisyjnych odbiorów dalszych etapów - poproszę radnego o udział w takiej 
komisji,przejęcie  gruntów  po  Agencji  Rolnej  -  były  ustalenia  w  Referacie  Gospodarki 
Gruntami, należy pytać pracowników merytorycznych.

Interpelacje Radnego Roberta Wicika dotyczące:

-pozwoleń  na  budowę  kanalizacji  w  Gminie,  środków  z  dotacji  przedmiotowej  dla 
Gospodarki Komunalnej

Wójt Gminy-  pytanie zostało przekazane do Pana Linowskiego

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej  dotyczące:

− faktur za środki sołeckie, zawartości ,,Celestynki”
Wójt Gminy- za zawartość "Celestynki" odpowiada Redaktor Naczelny.

Interpelacja Przewodniczącego Rady Gminy Bogdan Wójcika dotycząca:

-postępowanie w sprawie rzekomych nadużyć poprzedniego Wójta.
Wójt Gminy- nie udzielił odpowiedzi.
Na  pytanie,  czy  w  budżecie  zagwarantowano  środki  na  legalizację  cmentarza  w 
Zabieżkach wójt także nie udzielił odpowiedzi.

Interpelacje Radnej Anny  Rosłaniec dotyczące:

− pozwolenia wodno prawnego, wiaty na przystanku kolejowym w Starej Wsi, Zarządzeń 
Wójta,   budowy  boiska  i  bieżni  przy  Szkole  Podstawowej  w  Starej  Wsi,  środków 
finansowych na budowę drogi Celestynów – Siwianka.

− Wójt Gminy -  pozwolenie wodno prawne - zostało opłacone.
     Na pozostałe pytania Wójt nie udzielił odpowiedzi.

Radny Witold Kwiatkowski w odpowiedzi na pytanie Radnej Agaty Stefanowskiej:  " czy 
chce pan przyjąć budżet na rok 2008 czy nie ? " odpowiedziłał, że :" nie rozumie dlaczego 
Pani Agata Stefanowska nie zapytała wcześniej ?"

Przedstawił również propozycję aby w przyszłości powołać radę która mogłaby rzetelnie 
oceniać  kandydatów  na  stanowiska.  Odpowiedź  Radnego  Kwiatkowskiego  na  pytanie 
dotyczące projektu budżetu na 2008 rok Radny odpowiedział, że: " był jednym z autorów 
pisma  w  sprawie  ponaglenia  Wójta  do  przygotowanie  projektu  budżetu",  poza  tym 
posiadając  doświadczenie  z  poprzedniej  kadencji  Rady  Gminy  podjął  taką  a  nie  inną 
decyzję"
 
Radna Agata Stefanowska ponowiła pytanie do Radnego Witolda Kwiatkowskiego "czy 
jest za przyjęciem budżetu na 2008 r czy nie ?" ponieważ nie uzyskała na nie odpowiedzi.

5. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami.

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Bogdan Wójcik poinformował, że Rada Gminy 
otrzymała sprawozdanie którego nie będzie komentował.

6. Sprawy różne.



Przewodniczący  Rady  Gminy  Celestynów  Bogdan  Wójcik  przypomniał  o  konieczności 
złożenia oświadczeń lustracyjnych przez Radnych Gminy. Poinformował, że 3 z podjętych 
w grudniu uchwał zostały zakwestionowane przez RIO. Dodał także, że do wiadomości 
biura rady wpłynęło pismo w sprawie spotkania z Wójtem dotyczącego przeniesienia klasy 
"0" do Szkoły podstawowej.

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Bogdan Wójcik zapytał czy są uwagi dotyczące 
protokołów z poprzednich sesji ? Uwag nie było. Protokoły przyjęto jednogłośnie. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  Celestynów  Bogdan  Wójcik  podziękował  wszystkim 
obecnym i zamknął obrady.

                                                                              Przewodniczący Rady Gminy
              
                                                                                       / Bogdan Wójcik/


